

《单词百科:resell是什么意思?resell怎么发音?resell的解释和用法》

英语单词resell是什么意思?resell怎么读?resell怎么发音?简答网为您整理了resell的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



resell怎么读

resell的读音:[, ri: ' sel]

resell的意思

1、vt.再卖，转售;

resell的双语例句

1、Shopkeepers buy them in bulk and resell them for £ 150 each.

店主们先大量购进，然后再以150英镑的单价将它们转卖出去。

2、They used influence to buy and then resell scarce foreign goods by bribing trade

officials.

通过行贿商务官员,他们在买卖国外稀缺的货物方面不断施加影响.

3、 She had screamed and jeered, insisting he resell his ticket and get the money back.

她又叫又嚷,冷嘲热讽,非要他把彩票转卖了把钱弄回来不可.

4、 It makes sense to buy at dealer prices so you can maximize your profits if you resell.

明智的做法是以批发价购进, 这样可以在转卖时获得最大的利润。

5、 Needless to say, people who try and resell articles for less on Freelancer need not apply.

不用说, 人们谁试图转售较少需要对自由职业者不适用条款.

6、 Note the importance of the issue to lending institutions foreclose, take title, and resell the property.

注意贷款惯例问题的重要性,其中包括取消赎回权, 享有所有权以及重新出售财产问题.

7、 To my surprise , he incited others to resell tobacco at a profit.

他竟然鼓惑别人倒卖烟草.

8、 Swindlers often take advantage of these factors and resell the goods to make profits.

诈骗分子则通常利用这些因素,转手倒卖以牟取暴利.

9、 You can resell it for more than US \$ 3, 000 and thus obtain a big profit.

您可以转卖三千元, 赚大钱.

10、 Virtual network operator's position and function in service is proved by this voice resell service platform.

使用该业务平台实例具体说明虚拟运营商在业务运营中的位置及作用.

11、 Then, they remove and resell the goods for huge profits.

然后, 他们将货物转移倒卖,牟取暴利.

12、The banks resell the loans, creating trillions of dollars in mortgage backed security.

银行在贷款转手, 建立了亿万美元的抵押贷款风险后盾.

13、Buy one of these packages and resell the hosted service.

购买这些软件包和转售的托管服务.

14、Things of female of my plan resell.

我打算转卖女性用品.

15、Mr. Lei recalls the two moment trying to resell their virtual trove.

雷磊回想起两个人没日没夜地试图转卖他们窃取的虚拟财产.

16、People who bought iPhones hoping to resell them for a profit find few takers.

买了希望为利润经销他们的网路电话的人们发现少数取者.

17、Lightpipes are produced in quantity and usually resell between a few cents and a few dollars.

光管生产量大且通常在几分钱和几元之间转售.

18、Would you like to resell the line of " MPTP " products in your city?

您想在您的城市经销 MPTP 地坪系统 吗?

以上是简答网为您整理的resell怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于resell的用法、rese

ll的释义、resell的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/resell>